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HRVATSKO GEODETSKO DRUŠTVO 
CROATIAN GEODETIC SOCIETY 

ZAPISNIK
s 23. sjednice Predsjedništva Hrvatskoga geodetskog društva

23. sjednica Predsjedništva Hrvatskoga geodetskog društva održana je 29. rujna 2003. u
dvorcu Trakošćanu, s početkom u 11,00 sati.
Sjednici su nazočili: Z. Kapović, Z. Čurik, J. Donđivić, A. Sošić, P. Nikolić, Z. Kuten, S.
Frangeš, D. Marinović, D. Butković, M. Pešun, J. Okroša, M. Vinski, S. Kirinić, D. Špolja
rić, V. Vučemilović, T. Pavelić, M. Babić, A. Opić, J. Obrež-Špoljar, S. Galić, M. Arnautović,
P. Ljubić, N. Javoran, S. Pervan, D. Skračić.

DNEVNI RED:
1. Otvaranje sjednice i utvrđivanje dnevnog reda
2. Informacija o organizaciji simpozija ISPRS-a, Zagreb, listopad 2003 (Kapović, Bačić)
3. Informacija o pripremama za svečanu sjednicu Sabora, posvećenu obljetnicama HGD-a

(Kapović, Sošić)
4. Izvješće o Geodetskom listu (Frangeš)
5. Prijedlozi Upravnog odbora za priznanja HGD-a (Kapović)
6. Izvješće o uređenju tavanskog prostora u Domu HIS-a u Zagrebu (Kapović)
7. Informacija o organizaciji 13. susreta hrvatskih geodeta (Kapović, Nikolić, Skračić)
8. Financijska i kadrovska problematika HGD-a (Kapović)
9. Različito

Ad 1) Sjednicu je otvorio predsjednik Z. Kapović i srdačno pozdravio nazočne. Domaćini
sjednice Siniša Kirinić i Miroslav Babić uputili su pozdrave članovima Predsjedništva i
zaželjeli im dobrodošlicu. Pošto je dnevni red jednoglasno prihvaćen, započela je rasprava
po planiranim točkama.

Ad 2) i 3) Predsjednik HGD-a dao je kratku informaciju o organizaciji simpozija ISPRS
WG VI/3 "Geoinformacija u primjeni", koji će se održati u Zagrebu, od 15. do 18. listopada
2003. godine. Organizatori su Državna geodetska uprava i Sekcija za fotogrametriju i da
ljinska istraživanja Hrvatskoga geodetskog društva.
Do 24. rujna 2003. godine bilo je prijavljena i registrirano 240 sudionika, od kojih je 110
platilo punu, a 130 jednodnevnu kotizaciju, te tri sponzora (jedan zlatni i dva srebrna). Za
izložbu se prijavilo 18 izlagača. Povodom simpozija bit će tiskan zbornik s 50-ak radova.
Otvaranje simpozija bit će 15. listopada 2003. u 15 sati, nakon čega će slijediti koktel u mu
zeju Mimara te prijam kod gradonačelnice grada Zagreba Vlaste Pavić. Za vrijeme simpozija
održavat će se izlaganja po predviđenim temama te različita druga događanja: donatorska
konferencija, predavanja o postupcima evidencije nekretnina u katastru te, 17. listopada
2003. od 11 do 13.15 sati, svečana sjednica Sabora HGD-a. Na njoj će se obilježiti 80. obljet
nica izlaženja Geodetskog lista, 50. obljetnica osnivanja Saveza društava geodeta Hrvatske
(SDGH), 30 godina od Prvog susreta hrvatskih geodeta na Plitvicama, 10 godina HGD-a, te
10. obljetnica osnivanja većine županijskih Udruga geodeta. Predviđeno je da predsjednik
Društva uputi pozivnice svim onim predstavnicima koje Udruge predlože (dostaviti popis
predstavnika s adresama), vodeći računa o članku u Statutu kojim se određuje broj pred
stavnika svake Udruge za Sabor HGD-a.
Na svečanoj sjednici Sabora bit će podnesena izvješće o radu HGD-a u proteklih 50 godina s
posebnim naglaskom na posljednjih 10 (Kapović), izvješće o radu županijskih Udruga (So
šić), izvješće o Geodetskom listu (Frangeš) te osvrt na događanja u geodeziji posljednjih sto
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godina, s pogledom u geodetsku budućnost (Frančula). Na sjednici će također biti svečano
uručena priznanja HGD-a te prezentirana Bibliografija Geodetskog lista (1991-2002.).

Ad 4) Izvještaj o financiranju Geodetskog lista podnio je njegov glavni urednik S. Frangeš.
Izjavio je kako su sve aktivnosti oko Geodetskog lista usmjerene na izdavanje trećeg broja, koji
je u završnoj fazi, s ciljem da bude poslan prije simpozija ISPRS. Također je izdana i Biblio
grafija Geodetskog lista (1991-2002.) koja će biti promovirana na Svečanoj sjednici Sabora.
Što se tiče financiranja Geodetskog lista Frangeš je izjavio kako na tom području nema zna
čajnih promjena ni noviteta: DGU izvršava uplate prema potpisanom ugovoru, Komora je
dala jednokratnu pomoć od 15000 kuna, Ministarstvo je uplatilo jednu ratu, Gradski zavod
za katastar i geodetske poslove pretplatio se na 10 brojeva Geodetskog lista, a tu su i priho
di od reklama i članstva.
Izvješće glavnog urednika Geodetskog lista jednoglasno su prihvatili svi prisutni.

Ad 5) Predsjednik Društva podnio je izvještaj o prijedlozima Upravnog odbora za priznanja
HGD-a.
Upravni odbor predlaže da se za izniman doprinos u radu HGD-a posmrtno priznanja dodi
jele akademiku Krešimiru Čoliću i Marijanu Božićniku, prvom predsjedniku i prvom tajni
ku HGD-a.
Za posebne zasluge u promicanju geodetske struke i HGD-a u društvu predlaže se da pri
znanja dobiju Branimir Gojčeta, Zdenko Rukavina i Marijan Ramuščak.
Prijedlozi su jednoglasno prihvaćeni.

Ad 6) Kratko izvješće o uređenju tavanskog prostora u Domu HIS-a podnio je predsjednik
HGD-a. Uskoro bi prostor trebao biti konačno gotov i uređen te će se, napokon, na jednome
mjestu moći smjestiti sva arhiva HGD-a i Geodetskog lista.

Ad 7) Informaciju o organizaciji 13. susreta hrvatskih geodeta dali su Kapović, Nikolić i
Skračić. Kapović je izjavio kako će se 13. susreti hrvatskih geodeta održati od 6. do 9. svib
nja 2004. godine u hotelu Solaris kraj Šibenika. Kako hoteli u Tučepima nemaju adekvatan
prostor za susret na kojem se očekuje i do 1000 ljudi, a hotelsko se poduzeće iz Bola na Bra
ču nije ni oglasilo, ostao je samo Solaris.
Kompleks hotela Solaris uređenje na europskoj razini, bogat različitim sadržajima, te može
udovoljiti svim zahtjevima koji se za susret geodeta traže.
Skračić napominje kako je datum Susreta određen i ne može se mijenjati jer je sve unapri
jed rezervirano.
Kapović je dodao kako će sve prijave i uplate ići isključivo preko HGD-a. Za poslove organi
zacije bit će potrebno nekoliko studenata i studentica, dok su Nikolić, Skračić i Javoran
zaduženi za koordinaciju.

Ad 8) U pogledu financijske i kadrovske problematike HGD-a, Kapović je obavijestio prisutne
da se članarina za Hrvatsko geodetska društvo ne plaća redovito, te je prozvao one udruge koje
do danas nisu uplatile ni kune: primorsko-goranska i ličko-senjska, virovitičko-podravska, po
žeško-slavonska, vukovarsko-srijemska, istarska te međimurska udruga geodeta.
Kako je predsjednik HGD-a preuzeo novu dužnost (dekan Geodetskog fakulteta) predloženo
je da ga zamjenjuje jedan od dopredsjednika. Jednoglasno je prihvaćeno da dopredsjednik
Petar Nikolić zamjenjuje predsjednika od 1. studenoga 2003. godine.

Ad 9) Pod točkom različito uslijedilo je nekoliko obavijesti:
a) Od Udruge geodeta bjelovarsko-bilogorske županije dobiven je prijedlog da se promijeni
dio statuta Komore koji definira uvjete upisa u Komoru.
b) Iznijeta je informacija da je u Državnom zavodu za normizaciju i mjeriteljstvo osnovan
tehnički odbor.
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c) D. Špoljarić je obavijestio nazočne o rekonstrukciji glavnog trga u Slavonskom Brodu te
dodao da je dio idejnog projekta postavljanje glavne geodetske točke !1a taj trg. Kako je
HGD svojedobno inicirao postavljanje jedne takve točke u Varaždinu, Spoljarić je zatražio
pristanak članova Predsjedništva, a njihov je odgovor, naravno, bio pozitivan.
d) M. Babić je obavijestio nazočne o problematici vezanoj uz korištenje različitih program
skih paketa i o financijskim teškoćama koje ih prate.
Sjednica je završila u 12,35 sati i nakon toga se krenulo u obilazak dvorca Trakošćana. Lje
pota eksterijera dvorca kao i netaknuta priroda uvijek iznova oduševljavaju posjetitelje, bilo
da se vraćaju ili dolaze prvi puta. A ono što se krije unutar zidina, uščuvani originalni inte
rijeri od velikoga kulturnog i povijesnog značaja, ostavlja posjetitelje bez daha.
Ugodno druženje nastavljeno je odlaskom u Mačkovec, u restoran "Mala hiža". Njezini ga
stronomski užici ostat će nam u nezaboravnom sjećanju.

lvana Abaza

SJEDNICA UDRUGE GEODETA BRODSKO-POSAVSKE ŽUPANIJE

Upravni odbor Udruge geodeta Brodsko-posavske županije 10. listopada 2003. godine sa
zvao je sjednicu, a glavni povod je bio izbor delegata za svečanu sjednicu Hrvatskoga geo
detskog društva. Sjednica je održana u divnom predjelu ispod planine Motajice, u malenom
posavskom selu Slavonski Kobaš i uz idealne vremenske uvjete. Na sjednicu su bili pozvani
i predsjednici Udruga geodeta Osječko-baranjske, Požeško-slavonske i Vukovarsko-srijem
ske županije. Odazvalo se 50 članova Udruge i gošća, predsjednica Udruge geodeta Vuko
varsko-srijemske županije, kolegica Terezija Pavelić.
Predsjednik Udruge Da
vorin Špoljarić otvorio je
sjednicu i upoznao skup
s aktivnostima Predsjed
ništva HGD-a, na sjed
nicama kojega redovito
sudjeluje, te prenio sve
važne informacije iz ra
da Predsjedništva. Potom
su predloženi i potvrđeni
delegati za svečanu sjed
nicu Sabora HGD-a:
Ivanka Kikić, Stanislav
Pajdić, Ivica Stipetić,
Davorin Špoljarić i Da
mir Vlajnić.
U daljnjem tijeku sjedni
ce prezentiranje ručni GPS, s nizom slajdova, uz komentiranje i upoznavanje s mogućno
stima te "male" ali vrlo korisne "sprave" u geodetskoj struci. Također je dano više prijedlo
ga kako se može koristiti taj uređaj u terenskom poslu: otkrivanje stalnih geodetskih toča
ka, izmjena načina korištenja poljoprivrednog zemljišta (kultura), pa čak na pojedinim mje
stima (gdje nema zadovoljavajućih podloga) i izmjera za potrebe idejnog projektiranja.
Ova prezentacija bila je zamišljena radi poticanja ostalih kolega da na idućim sastancima
nešto slično prezentiraju iz vlastitog rada. Ako se odazovu, može se očekivati da i u Geodet
skom listu bude objavljen koji stručni rad s našeg područja.
Nakon službenog dijela, kao što je i običaj, prešlo se na slobodne aktivnosti, ručak i sport.

Davorin Špoljarić


